
Crònica del ple ordinari del  
5 de maig de 2022  

El Ple ordinari es va celebrar aquest dijous de maig  presencialment al Saló de Sessions. 

Inicialment, s’aproven les actes de les sessions anteriors Acta núm. 1/2022 del Ple ordinari del 

dia 20 de gener de 2022, s'aprova per unanimitat dels 9 regidors presents dels 11 que 

composen la Corporació. 

A continuació, s’aprova inicialment l’Ordenança municipal reguladora del servei de recollida 

selectiva de residus porta a porta a cardona, amb la finalitat de regular el servei, reduir els 

residus municipals i fomentar el reciclatge al municipi. 

L’Alcalde-President, dóna la paraula a la Regidora delegada de Medi Ambient per a que 

expliqui el dictamen. 

La Regidora, Sra. Anna Maria Sala Villaró, indica que aquest punt del Ple versa sobre 

l’aprovació de l’ordenança municipal que regula la recollida amb el sistema porta a porta. 

Exposa que la darrera nit s’ha començat a implementar el sistema de recollida de residus porta 

a porta, i la valoració que es pot donar és molt positiva, perquè tot i que hi ha hagut algunes 

incidències en punts concrets o no s’han recollit els residus, al llarg del mati s’han recollit 

aquelles escombraries que s’havien avisat i els que havien avisat més tard, s’ha intentat 

solucionar-ho. Però en general la resposta a sigut molt positiva i no hi ha hagut coses 

excepcionals a banda dels oblits puntuals ocorreguts. El servei ha durat més hores del normal 

perquè evidentment era el primer dia, i els operaris estaven a l’espera de veure com 

funcionaven els aparells, les canalleres que portaven, valorant les incidències que anaven 

sortint, però la resposta ha estat molt positiva. De les incidències que vagin sorgint, s’anirà 

prenent nota els propers dies per intentar solucionar-les de la millor forma possible. 

La informadora ambiental, donarà servei els dilluns, dimecres, divendres i el primer dissabte de 

cada mes, mati i/o tarda. També hi ha hagut una incidència important, al donar la companyia a 

la informadora un telèfon amb una companyia que aquí Cardona no té cobertura i s’ha insistit 

molt perquè es solucioni, i en principi el proper dilluns estarà solucionat. La informadora els 

missatges que rep per whatssap els contesta i quan està a l’Ajuntament pot rebre trucades 

directament des del numero de l’Ajuntament. 

En relació a l’Ordenança, cal aprovar-la perquè és molt important pel funcionament del servei 

de recollida porta a porta, així en el moment que s’originin actes incívics es puguin solucionar 

amb tota la legalitat que es té. Hi ha un punt que no apareix a l’Ordenança, que es el fet que en 

el moment que un veí tingui la necessitat d’obtenir una tercera targeta i pel cas dels cubells 

inicialment la idea es que no l’hagin de pagar. Si aquest s’espatlla o es trenca es va acordar 

afegir un punt, en que a partir del cinquè cubell el veí hauria de pagar 5 euros. A part d’això, en 

l’Ordenança apareixen els drets i deures de l’Ajuntament, els sistemes de recollida, l’apartat de 

les sancions i finalitza demanant els regidors pels dubtes que puguin tenir. 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals. 



- El portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Joan Jané Sardans, celebra que els 

Cardonins comencin a reciclar i que faran el possible per ajudar a aconseguir el reciclatge a 

nivell europeu. Indica que hi ha coses que els han sorprès, com en la informació dels tríptics 

que donen pas a confusió, que s’haurien d’intentar controlar. En relació al telèfon, esperen que 

es pugui solucionar aviat. El Regidor pregunta sobre quan hi haurà els tancaments de la zona 

de pagès, quan es calcula que es podrien tenir les targetes. Hi també indica que hi ha punts de 

recollida davant de zones comercials que haurien de no afectar a les activitats comercials. 

Pregunta si està previst posar videovigilància en les àrees de residus. 

La Regidora, Sra. Anna Maria Sala, indica que respecte a l’error en l’horari de la deixalleria que 

sortia en els tríptics, ella ho va veure dies després que comences les sessions. L’últim dia de 

parlar amb els que havien de generar els productes gràfics se’ls va dir que s’havia de corregir, i 

ho varen enviar a impremta amb l’error sense rectificar-ho, però ja es tenien totes les tirades 

fetes. En la web i en les xarxes s’ha fet difusió amb la correcció de l’error i a la deixalleria 

encara no s’havia canviat l’horari, que passaran a fer-ho en breus. Es valorarà de fer tríptics 

únicament amb l’horari de la deixalleria. 

En relació a les targetes, precisa que ja es tenen però s’hauran d’agafar i mecanitzar segons els 

domicilis de la gent perquè quedin identificades, tot i que encara no s’ha començat a fer perquè 

no hi ha les àrees fetes. Però en principi en les properes setmanes s’aniran activant i es 

començaran a repartir. Respecte les àrees, s’està insistint molt a l’empresa que és la que ha de 

fer els estudis i construcció, el mateix dia varen arribar els projectes i insisteixen molt en que 

es comenci per la de la zona de la Pietat que és la que queda més a prop de la població, i 

esperen que com abans millor estiguin fetes. No es poden fixar dates perquè tampoc l’empresa 

s’ha aventurat a dir-ho però no serà per la insistència de l’Ajuntament. 

Per últim, en relació als locals comercials, han arribat queixes en aquest sentit, però es mirarà 

la millor manera de solucionar-ho però el que està clar és que el porta a porta és un sistema de 

recollida de residus que obliga als veïns a deixar els cubells davant de la seva porta i també 

sabem que a banda i banda hi ha negocis, pel que se’ls demana als veïns que intentin no tapar 

comerços i garatges. Però considerant que hi ha espais amb calçades estretes, algunes vegades 

s’ha deixat els cubells en llocs on no agrada a tothom. Ara en els pròxims dies s’anirà revisant 

tot per trobar solucions que facin el millor possible per tothom, tot i que és difícil trobar la 

satisfacció de tothom. 

En alguns punts els veïns han demanat deixar les escombraries, no ben be a la seva porta, en un 

altre punt o en penjadors, però l’empresa JAUME ORÓ i també la que ens assessora AMBIENS, 

han recomanat que els cubells estiguin el màxim a prop de casa, però desplaçar-los en un 

tòtem o penjador, pot resultar un efecte crida que aquell espai pugui ser un abocador per 

incívics. Per això, el millor és davant de casa o el més a prop possible, i si en algun cas fa falta, 

s’està parlant amb blocs de veïns que encara no han decidit com ho volen fer i en les properes 

setmanes es valoraran solucions. 

El Sr. Jané, entén que provisionalment hi pot haver això, però en el cas concret dels comerços 

hi ha marques a terra conforme els cubells han d’anar allà, pel que si els veïns haguessin d’anar 

10 metres més lluny del comerç creu que s’entendria, problemàtica que en tot cas s’hauria de 

solucionar. 



L’Alcalde-President, Sr. Ferran Estruch, precisa que hi han hagut dos casos, i que es varen 

pintar per error dos zones de posar cubells i només serà una zona. Es va fent una llista de coses 

i incidències, demanant que es deixin uns dies per veure com es va realitzant el servei, i un cop 

passin adoptar mesures per solucionar-ho, excepte aquells problemes que tinguin ràpida i fàcil 

solució. 

-   El representant del Grup Municipal del PSC, Sr. Jordi Casas, afirma que des del primer 

moment van validar el model i hi confien plenament, però el posicionament del seu grup en 

relació a l’Ordenança és flexibilitat, sobretot en el punt de sancions, temps perquè la gent 

s’acabi d’adaptar. El Sr. Casas pregunta si el cubell que es deixa s’ha de recollir abans de les 9 

del matí i si és preceptiu. 

La Regidora, Sra. Anna Maria Sala Villaró, exposa que l’Ordenança detalla que el cubell s’ha de 

recollir abans de les 9 del matí, però s’ha de ser flexible i saber en quin punt de Cardona es viu. 

Si visques al Carrer Cambres o un carrer comercial, intentar treure el cubell quan abans millor, 

però si és una persona gran que el recull més tard, en principi no passarà res. Si es viu en un 

carrer apartat que no passa molta gent, no es donarà una afectació tant gran. Per això cal ser 

flexible, es parla de sancions, però les sancions hi ha de ser per poder tenir un marc legal per 

quan es trobi una persona que ja es veu que no li agrada el sistema reitera actuacions 

sancionables i que perjudiquen el veïns, cal aquest marc legal per poder sancionar. Ara bé, 

segurament no es multarà ningú ni el maig ni al juny, i ves a saber fins quan es produirà la 

primera sanció, així que es preveuen les sancions perquè existeixi el marc legal per poder-se 

fer servir en casd’incompliment reiterat. Evidentment al principi totes les parts han d’aprendre 

com funciona el servei, i abans de multar la informadora parlarà amb els afectats, en cap cas la 

voluntat és sancionar i recaptar diners. 

La Regidora, Sra. Sala, sol·licita que en cas que els regidors siguin coneixedors d’alguna 

incidència poden parlar personalment amb ella o trucar al telèfon de l’Ajuntament per poder 

parlar amb la Tècnica de Medi Ambient. 

L’Alcalde-President, agraeix als grups l’actitud constructiva i el suport en aquest sistema, 

sobretot en que no s’hagi realitzat una batalla política, perquè aquest model s’instaura per 

quatre anys, i després es pot implementar qualsevol altre model. I tot i que el grup municipal de 

Junts per Cardona, en un punt inicial reclamaven el model de contenidors intel·ligents, tots 

varen estar d’acord en impulsar el model porta a porta i els ho agraeix. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 6 vots a favor del Grup 

Municipal d’ERC, 3 abstencions del Grup Municipal del PSC (1) i del Grup Municipal de Junts 

per Cardona (2). 

En el torn de la sessió de control es dona compte dels decrets 

La Presidència dóna la paraula als Grups Municipals: 

El portaveu del Grup Municipal de Junts per Cardona, Sr. Jané, sol·licita informació sobre el 

Decret 134/2022 relatiu a l’adjudicació del contracte menor de serveis consistent en el lloguer 

d’un robot aquàtic per netejar el fons de la piscina municipal. El portaveu pregunta si es podria 

contemplar la possibilitat de compra perquè pel que es paga de lloguer, potser seria més 

rentable comprar-lo. 



El Tinent d’Alcalde delegat d’Esports, Sr. Salvador Campos Dam, indica que aquest robot és per 

aquesta temporada d’estiu per a la piscina municipal, i indica que el que és car en cas d’adquirir 

el robot, si fos una versió superior al que s’utilitza, són les peces que s’han de canviar cada any. 

Els consumibles és el que surt car a l’hora d’adquirir, havent de ser el robot bastant potent per 

netejar les piscines municipals que hi ha a Cardona. 

El representant del Grup Municipal del PSC, Sr. Casas, demana informació sobre els Decrets 

121/2022 que fa referència a la reclamació de l’IVA amb el SAREB per la compra del solar de 

La Coromina i el 108/2022 sobre la negligència d’uns advocats envers l’Ajuntament. 

L’Alcalde, Sr. Estruch, dóa la paraula al Secretari-Interventor accidental, Sr. Martí Serra 

Casanovas, perquè resolgui técnicament els dubtes. 

El Sr. Serra, explica en relació al Decret 121/2022, que quan es varen comprar uns terrenys 

per edificar-hi una plaça a la Coromina, en el moment de la compra, l’Ajuntament entenia que 

l’adquisició s’havia fet sense IVA, però la SAREB va dir que l’IVA si que anava inclòs i sinó no 

venien. Com que aquesta plaça era una decisió que s’havia portat endavant i es tenia tot 

l’expedient a punt sent un punt bàsic del Pla de Mandat, es va procedir a comprar el terreny 

pagant l’IVA i des de Secretaria-Intervenció es va fer un estudi molt detallat de les implicacions 

de la Llei d’IVA en relació a les compres de terrenys quan estan destinats a plaça pública o 

espais verds. Internament, el nostre estudi assenyala que aquest IVA no s’hauria d’haver pagat, 

per tant com que l’Ajuntament, va pagar l’IVA i la SAREB en la seva declaració ja va incloure 

aquesta part de l’impost, l’Ajuntament va fer una reclamació a Hisenda indicant que aquest 

IVA correspondria a l’Ajuntament. Actualment, la SAREB se l’ha quedat Hisenda i la nostra 

reclamació va anar directament als serveis d’Hisenda integrats en la SAREB, que varen 

desestimar la sol·licitud presentada. Però l’Ajuntament realitza una segona reclamació, 

indicant que el cobrament de l’IVA no es correspon amb les consultes vinculants de la Direcció 

d’Hisenda, trobant-ne una que donava la raó a l’Ajuntament, pel que es formula una segona 

reclamació en base a aquestes consultes vinculants. Ara mateix, s’està a l’espera que resolguin 

la reclamació, sense saber que resoldran, tot i que estan lligats per les consultes vinculants que 

ells mateixos han dit. 

El Sr. Casas, indica que es una qüestió interessat perquè és un import elevat de 14.000 euros 

aproximadament. 

El Secretari precisa que per això s’ha fet i quan se sàpiga alguna cosa en relació a la segona 

reclamació, la resolució se’ls traslladarà als grups municipals pel seu coneixement. 

A continuació, el Sr. Serra exposa les actuacions seguides en relació al Decret 108/2022, 

indicant que com s’havia explicat alguna altra vegada, l’Ajuntament va contractar aquest 

Despatx d’advocats per la defensa respecte unes pilones en que hi va haver un accident de 

l’any 2015 o 2016, i van representar a l’Ajuntament contra l’assegurança SegurCaixa, en que la 

justícia en Primera Instància va donar la raó a l’Ajuntament però en Segona Instància no li van 

donar la raó a l’Ajuntament. El problema va ser que un dels advocats va fallir i aquell Despatx 

es va desintegrar, i en el moment en que la Segona Instancia va dir que s’havia de retornar part 

dels diners cobrats per l’Ajuntament en la primera, no se li va comunicar a l’Ajuntament que 

s’havia dictat Sentencia ni cap altra documentació. En varen tenir coneixement posteriorment 

des del Jutjat de Pau de Cardona, que primerament s’havia dictat la sentència en contra, en 



segon lloc que l’Ajuntament no havia fet al·legacions i que finalment havien començat a 

comptar els interessos. 

Quan l’Ajuntament es va intentar posar en contacte amb els advocats, els mateixos van 

desaparèixer i no s’ha sapigut res més. El Despatx Puig s’ha desmembrat, el Sr. Puig va morir, el 

Sr. Escribano va anar a un altre despatx i el que es va quedar aquest Despatx és com si hagués 

anat a un altre Bufet, però ni contesten ni saben res ningú. Per això, l’Ajuntament ha d’anar en 

contra del que es va quedar amb tota l’estructura de clients del Despatx Puig Advocats, i 

indicar-los que si ells no ens diuen res s’anirà al Col·legi d’Advocats de Manresa, i allà, se’ls 

reclamarà a la seva pòlissa de responsabilitat el dany causat amb els interessos de demora ja 

que és un dany causat per ells. Així, és aquest pas el que ara ha de fer l’Ajuntament. 

El Sr. Casas, sol·licita informació sobre el Decret 104/2022 referent a un recurs d’un ciutadà 

de Cardona que va fer millores en un edifici i se li va aplicar un ICIO en que no hi estava 

d’acord. Va demanar per una millora de cuina i bany essent dins del Casc Antic i se li va aplicar 

el que marca la normativa. 

L’Alcalde-President, Sr. Estruch, explica que aquest tema se l’haurien de mirar bé perquè és un 

cas complex, que necessitaria la visió dels tècnics per justificar en aquests moments. En tot cas, 

que el conciutadà es posi en contacte amb els regidors o els serveis tècnics d’urbanisme per 

aclarir el tema. 

El següent punt és “Declaració institucional en record i homenatge a l’alcalde Joan Torrents i 

Macià i a les víctimes del franquisme. 

La presidència sotmet el dictamen a votació, el qual s’aprova per 9 vots a favor dels 11 que 

composen la corporació. 

En el torn de precs  i preguntes 

L’Alcalde dóna per iniciat el torn de precs i preguntes i cedeix la paraula als Grups Municipals. 

Per part del Grup Municipal de Junts per Cardona es plantegen els següents precs i preguntes: 

El Sr. Jané, exposa la problemàtica de la fibra òptica amb els veïns de pagès i demana quan esta 

previst que arribi a les cases, perquè n’hi ha moltes que no hi arriba. Pregunta sobre quines 

dificultats hi ha actualment i si es preveu alguna altra alternativa en cas que l’empresa 

subministradora de fibra no vulgui assumir aquest cost. 

L’Alcalde-President, Sr. Ferran Estruch, explica que és un tema que s’està treballant, que 

l’Ajuntament no és l’entitat que desplega la fibra i que ho fa una empresa privada amb la qual 

van arribar a uns acords. Cardona deu ser dels únics municipis que amb un nucli disseminat de 

67 kilòmetres quadrats i 200 masies en que el 80% d’aquestes masies tenen fibra òptica. Pel 

que porta fibra òptica fins a Bergús, passant per la Mare de la Font i ara al Barri Segalers que és 

on hi havia més queixes, queden ara les cases més aïllades, sobre les quals l’empresa de fibra 

està treballant diferents opcions. Diferents persones s’han posat en contacte amb 

l’Ajuntament perquè els costa posar-se en contacte amb l’empresa i l’Ajuntament fa 

d’intermediari, però la bona noticia és que majoritàriament està resolt, i ja que s’ha estés la 

xarxa fins tant lluny, la voluntat de l’Ajuntament és seguir estenent-la. El 



 
 

compromís de l’empresa és fer-ho, els teamings no acompanyen, el salt més gran ja s’ha fet 

però costarà més la interlocució i acabar connectant amb cases aïllades de pagès. 

El Regidor, Sr. Jané, sol·licita que es requereixi més a l’empresa perquè facin el que puguin, i 

que si en algun cas s’ha de fer un acord amb algun propietari, que l’Ajuntament actuï com a 

mediador d’aquest servei. 

El Sr. Jané, pregunta sobre la façana de l’edifici que hi ha davant del pavelló en que hi ha una 

reixa blava i si es farà alguna actuació perquè fa molt temps que està allà, sense conèixer de 

qui és responsabilitat o si l’Ajuntament ha demanat que si faci alguna actuació. 

L’Alcalde afirma estar totalment d’acord. Indica que aquest tema s’ha tractat en les últimes 

setmanes a les reunions d’Urbanisme, es va obrir un expedient i es va reclamar que es fessin 

unes obres subsidiàries, una part de les obres es varen fer i també la protecció. Ara bé, la 

idea d’aquesta gent és arreglar-ho i les llicències per fer aquestes actuacions, part ja les 

tenen. L’Ajuntament es tornarà a posar en contacte amb els propietaris per tal que ho facin i 

els propietaris tenien la voluntat de fer-lo, però no se sap perquè encara no s’està actuant. 

Finalitza dient que se’ls farà arribar novament la voluntat de l’Ajuntament perquè executin 

l’obra. 

El Sr. Jané, pregunta sobre la construcció del Skate Park, quan està prevista la construcció i 

la seva ubicació concreta. 

El Tinent d’Alcalde, Sr. Salvador Campos anuncia que l’Ajuntament ja té contractats els 

elements que formaran part del Skate Park, falta acabar de contractar la solera on ha d’anar 

ubicada, perquè ha de ser un terreny molt llis i això és la part que falta. S’ha endarrerit 

perquè es tenia prevista una partida i amb l’augment de preus de les matèries primeres i de 

tot en general, s’ha de repartir millor. La ubicació final serà al Camp de Vida Activa a la tanca 

que està tocant a l’aparcament seguint-la tota, fins on s’acaba la zona d’aigües 

d’autocaravanes. 

El Sr. Jané, pregunta sobre un cedeix el pas ubicat en la calçada de davant la zona de la 

Farinera que té efectes sobre els vehicles que pugen, i els veïns consideren que hauria de 

tenir efectes sobre els vehicles que baixen perquè tenen millor vista. Resulta que pujant la 

visibilitat no és gaire elevada i s’obliga al vehicle a parar amb poc marge i en pujada. 

L’Alcalde-President, Sr. Estruch, argumenta que això es va fer d’acord amb un informe de la 

Policia i estudiant-ho, però que podria ser objecte de revisió i estudiar-ho novament si cal. 

El Tinent d’Alcalde delegat de Seguretat Ciutadana, Sr. Campos, reitera la voluntat 

d’estudiar-ho. 

El Sr. Jané, sol·licita informació sobre les obres del carrer de Pasqual Madoz davant del 

Supermercat Llobet, per saber si està tot en regla. 

L’Alcalde, Sr. Estruch, indica que ha mantingut reunions amb l’Arquitecte municipal i que es 

va entrar la sol·licitud fa un parell de mesos. Que hi ha la voluntat de l’Ajuntament 

d’accelerar al màxim, tot i que hi havia un problema respecte l’accés des del Carrer del 

Comte Joan Ramon Folch fins al Carrer de Pascual Madoz, i é que plantegen una cosa que 



 
 

no està prevista en el pla parcial que a nivell tècnic es vol revisar però hi ha el compromís de 

poder aprovar el projecte d’urbanització i reparcel·lació la propera setmana, i poder donar 

la llicència de moviment de terres. 

El Sr. Jané, vol deixar constància que des del seu grup municipal es creu necessari que s’ha 

de construir un nou pavelló o sala polivalent adequat per fer esport i s’hi es pogués fer de 

forma integral, el seu grup hi donaria suport. 

L’Alcalde-President, Sr. Estruch, afirma que els tres grups municipals estan d’acord en 

portar endavant projectes en l’àmbit de la sostenibilitat per beneficiar-se de les 

subvencions que hi ha, que s’intentaran aconseguir i caldrà fer una reunió molt més 

especifica per si es limitaran a fer aquestes actuacions de sostenibilitat, que tenen sobretot 

efectes sobre la coberta i tancaments, o es fa un projecte integral d’integració del Pavelló. El 

primer consens que tenen és actuar sobre el Pavelló i el segon consens és si s’integra o no, 

que en el cas d’integrar suposarà demanar més diners i un projecte més a llarg termini, 

intentant no perdre cap recurs. Agraeix el suport del grup de Junts en aquest assumpte. 

El Regidor, Sr. Jané, entén que potser un projecte integral no es pot executar de cop però 

que caldria tenir-lo per no trobar-se després que no s’havia previst cert aspecte, que en tot 

cas el projecte es pugui executar per fases. 

L’alcalde manifesta que hi està d’acord. 

Per part del Grup Municipal del PSC es plantegen els següents precs i preguntes: 

El Sr. Jordi Casas, sol·licita un detall de totes les despeses de l’execució del Camp de Vida 

Activa i demana si és dóna ja per finalitzades les obres. 

L’Alcalde indica que li faran arribar el detall i diu que encara no estan acabades del tot les 

obresa, però gairebé, quan s’hagin acabat les obres subsidiàries de la coberta, se’ls 

comunicarà als grups. 

El Sr. Cases, pregunta a la Regidora de Medi Ambient sobre el cens de coloms, perquè han 

rebut queixes sobre coloms en el Nucli Antic de Cardona, i demana per les mesures que es 

duen a terme. 

La Regidora delegada de Medi Ambient, Sra. Anna Maria Sala, explica que es duen a terme 

les mateixes actuacions que en els darrers anys, i que l’empresa que ho porta va enviar un 

informe a finals de 2021, i la població de coloms es va mantenint, tot i que la població s’ha 

reduït dràsticament des de 2013 quan es van implementar les actuacions. Si que és cert que 

hi ha punts concrets en que els coloms estan presents, i que per pocs que n’hi hagin, si 

s’ubiquen en llocs concrets s’entenen les queixes i molèsties. Es varen marcar aquests punts 

concrets i es va parlar amb l’empresa perquè la pròxima vegada que vinguin es pugui anar a 

visitar aquests punts, per tal d’estudiar si cal fer algun requeriment a algun veí perquè 

taponi la seva façana o actuacions similars, considerant que dins del preu del contracte amb 

l’empresa també hi entra l’assessorament. 

El Sr. Cases, pregunta a la Regidora de Salut sobre la situació del COVID a la Residència 

Sant Jaume i al municipi de Cardona en general. 



 
 

La Regidora delegada de Salut, Sra. Lluïsa Aliste, afirma que la Residència Sant Jaume està 

molt bé, respecte les places, estant totes ocupades excepte la que es manté sempre com a 

reserva, i per tant totes les places publiques i privades ocupades, amb una privada pendent 

d’ingrés. I en relació al COVID, queden petites mesures en relació a les visites, ja que no és 

una Residencia totalment oberta, i es mantenen uns horaris durant el dia però de lliure 

visita. A la Residència es fa un registre de les persones que entren i els usuaris que reben la 

visita. Però en principi no hi ha cap cas positiu i segueixen les proves continues als 

treballadors. 

En relació al municipi de Cardona, el nivell de detecció personal no està tant marcat a fer-se 

la prova associada al COVID cadascú. Però aquesta setmana de festes, sense mesures 

noves, han sortit alguns casos però cap cas descontrolat i amb símptomes similars al d’un 

constipat i des del CAP no hi ha hagut cap alerta. Les dades són publiques i s’actualitzen 

durant la setmana. No hi ha cap alerta significativa, hi ha més casos detectats per Grip A que 

per COVID. 

El Sr. Cases, demana a la Regidora de Via Pública, que la Brigada Municipal tingui com a una 

de les seves tasques principals la neteja d’embornals i de reixes de recollida d’aigües 

pluvials, perquè dóna deixadesa en el poble, i espera que sigui una tasca que realitzin més 

continuadament. 

La Tinent d’Alcalde delegada de Via Pública, Sra. Roser Montoriol indica que és una feina 

que està prevista. La neteja d’embornals es va fer, començant per una zona i continuant fins 

acabar, el que passa que sorgeixen sempre altres problemàtiques i events que són urgents. 

Cal tenir en compte que Cardona és un municipi gran per la Brigada que té l’Ajuntament, 

venint de molta més població per tant amb més recursos, i ara és més just i s’arriba on 

s’arriba. No obstant, la Regidora pren nota i ho apunta com una prioritat. 

El Sr. Cases, explica que s’hauria de fer sobretot ara a la primavera en època de pluges i les 

herbes tornen a créixer. 

La Tinent d’Alcalde, Sra. Montoriol, està d’acord amb el Sr. Casas i afirma que degut a les 

pluges dels últims dies i el Sol s’ha incrementat el creixement de les herbes. 

 

 


